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Protokół posiedzenia nr 14/2021 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji RM 

w dniu 25 stycznia  2021r. od godz. 10.00 do 11.00 
 

Skład komisji - 5 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 4 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

Nieobecna: Radna Alicja Biała 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Inspektor d.s. działalności gospodarczej – Iza Piechna 

 

Ad. pkt 1.  
Posiedzenie otworzył Dariusz Duczek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Kętrzynie, który powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2. 

Przewodniczący Komisji zgłosił poprawkę do porządku obrad wprowadzenia po pkt 4. pkt 5. o treści 

„Przyjęcie protokołu nr 10/2020” , którą komisja przyjęła jednogłośnie. 

 

Innych zmian nie zgłoszono i Przewodniczący komisji przedstawił poniższy porządek obrad : 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie rozszerzenia limitu na punkty sprzedaży napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży w mieście Kętrzyn. 

4. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

5. Przyjęcie protokołu nr 10/20. 

6. Przyjęcie protokołu nr 13/21. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

który Komisja przy udziale 4 członków obecnych  w głosowaniu przyjęła jednogłośnie wraz  

z poprawką. 

Ad. pkt 3. 

Przewodniczący komisji Dariusz Duczek poinformował, że do komisji wpłynęło kolejne pismo  

z prośbą o rozszerzenie koncesji na alkohol. Poinformował, że Gminna Komisja Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych  negatywnie zaopiniowała wniosek Spółki „Dino Polska” Sp. z o.o.  

w sprawie rozszerzenia limitu. Następnie odczytał  pisma: 

1. Odpowiedź Burmistrza Miasta na zapytanie dotyczące  określenia potencjalnych, 

przewidywalnych przychodów do budżetu miasta z podatku od nieruchomości, a także pośrednich 

wpływów związanych z zatrudnieniem pracowników i obrotem, generowanym przez Spółkę 

„Dino Polska” Sp. z o.o. w przypadku otworzenia sklepów w mieście. 

2. Informację Burmistrza Miasta w zakresie wygasających w latach 2021 i 2022 zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych. 

Inspektor d.s. działalności gospodarczej  Iza Piechna omówiła zasady przyznawania koncesji na 

sprzedaż alkoholi w mieście w oparciu o ustawę o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałania 

alkoholizmowi.  

W wyniku dyskusji i uzyskanych informacji  komisja została zapoznana z faktem, iż cyklicznie  

w ramach wygasających pozwoleń na handel alkoholami każdy z występujących podmiotów ma takie 

same prawa. W związku z powyższym każdy z zainteresowanych podmiotów powinien na bieżąco  

śledzić w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Kętrzyn informację o wygasających 

koncesjach. 
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Radna Marzena Gajek zgłosiła wniosek o zasugerowanie  przesunięcia wolnych pozwoleń  

z gastronomii na obiekty handlowe. 

Komisja w głosowaniu: 1 głos „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” powyższy wniosek 

zaopiniowała negatywnie. 

Ad. pkt 4  

Radni nie zgłosili wniosków i zapytań. 

Ad. pkt 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół nr 10/2020 z dnia 20 października 2020 r. 

Ad. pkt 6  

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół nr 13/2021 z dnia 7 stycznia 2021 r. 

Ad. pkt 7. 

Wobec omówienia porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała: Irena Małachowska  
 

 
 

 
Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji RM 
(-) Dariusz Duczek 


